
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 11. november 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 39
Forslag til lov om forbrugeraftaler.
Af justitsministeren (Morten Bødskov)

Spørgsmål 12
Vil ministeren oplyse, hvad baggrunden er for, at der i lovforslagets bemærk-
ninger ikke forventes mindreudgifter og at der i forhold til merudgifter ikke for-
ventes nogen af betydning, som følge af lovforslaget? Hvad skal man i den
forbindelse forstå ved ingen udgifter ’af betydning’, jf. lovforslagets afsnit om
økonomiske konsekvenser?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henning.Hyllested@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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